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De raadscommissie Bestuurlijke Zaken heeft in haar vergadering van dinsdag 2 juni 2020 het 
volgende geadviseerd:

Bespreking commissie
PvdA dankt voor de beantwoording van de vragen. Het percentage van BUCH gelden aan externe 
inhuur is flink hoger dan het landelijk gemiddelde. Er is minder progressie gemaakt dan we met 
elkaar zouden willen. Is benieuwd naar de conclusie van het onderzoek van Berenschot. Ziet geen 
reden om in te stemmen met de begrotingswijziging. Bespreekstuk.
GBH stemt ook niet in met de begrotingswijziging. De raad heeft een uiterst summiere kaderbrief 
van de BUCH ontvangen. De kosten van Heiloo stijgen, aantal fte’s nemen toe ipv af. Een van de 
taken van de Werkorganisatie BUCH was besparen, maar ziet dit niet terug in de cijfers. De 
taakstelling is niet gehaald en wordt steeds aangepast. Hebben geen inzage gekregen in de 
management letter BUCH, hierin staan bevindingen die voor ons van groot belang zijn. Wil kritisch 
kijken naar de interne controle en de externe inhuur. Zonder management letter kan GBH geen 
oordeel geven over de stukken. Ook is er nog steeds geen goede knip tussen de cijfers Heiloo en 
de cijfers BUCH. Bespreekstuk.
Heiloo Lokaal heeft gelezen dat Castricum een extra punt in de zienswijze had opgenomen over 
de strategie tav de besparingen en de financiële gevolgen van het project huisvesting. Wil dit ook 
voor Heiloo.
Heiloo-2000 is het eens met Heiloo Lokaal. Verder akkoord.
VVD zegt dat de saldo van niet opgenomen verlofuren als gevolg van corona sterk stijgen. Wil 
weten wat de financiële gevolgen zijn van het project huisvesting. Vraagt of de inverdieneffecten 
als gevolg van efficiency en schaalvergroting duidelijker worden gemaakt. Er wordt gesproken over 
een structureel tekort van 5 ton bij ICT, hoopt dat het outsourcen van ICT nu eindelijk zijn beslag 
gaat krijgen.
D66 zegt dat in de toekomst werken op kantoor niet meer noodzakelijk is. Vindt dat er behoefte is 
aan plannen om verder te gaan, dwz kijken naar de toekomstvisie. Bij het onderzoek naar de 
huisvesting is het goed om alle opties te verkennen.
CDA is benieuwd naar de financiële gevolgen van het huisvestingsproject. Wil een 
raadsinformatieavond over de voortgangsrapportage BUCH. 

Ph Romeyn doet namens de BUCH werkorganisatie een apel op de raad om de werkzaamheden 
uit te voeren waar in de begrotingswijziging over wordt gesproken. Er is een behoorlijke 
vooruitgang geboekt binnen de BUCH over efficiency en effectiviteit. De aanbevelingen van de 
RKC over externe inhuur en aanbesteding nemen we ter harte. Is benieuwd naar de uitkomsten 



van de evaluatie van de Werkorganisatie BUCH. Het plan is om van vier naar twee 
gemeentehuizen te gaan, het gemeentehuis van Heiloo wordt mogelijk betrokken bij de 
ontwikkeling van het centrumplan. 

Toezegging ph Romeyn
Ph zegt toe een verslag van de inverdieneffecten te verstrekken. 
Ph informeert over hoe het bestuur is omgegaan met 40% dat terugvloeit naar de gemeenten en 
hoe de bezuiniging is gerealiseerd. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. Bespreekpunt is de begrotingswijziging 2020.


